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Referat fra FAU-møte, juni 2025 
Møtested: Ulveset skule 
Dato/tid: Mandag 2. juni kl. 19:30 – 20:30 
Møteleder og referent: Silje Ulveseth, FAU-leder 
Møtt: Cecilie Dahl (rektor), Rebecca Tviberg (FAU1. trinn), Julianne Kaalaas (FAU 5. trinn), Richard Cudmore (nestleder), Camilla Risholm (3a), 
Karianne (FAU 2. trinn), Andreas Ulveseth (FAU 3. trinn), Sara Fältäs (1. trinn), Lene Habbestad (kasserer), Anne Irene Ulveseth (klassekontakt 5. 
trinn) og Anita Hatlem (FAU 7. trinn) 

Frafall: Mariell Torsvik (FAU 4. trinn). 

 

Sak 1: Rektors kvarter 

• Mattemaraton er ferdig: Skolen har innført premier og konkurranse over fire uker, og har delt ut gullbilletter og hatt livesending med live-
trekning fra rektors kontor. Elevene har vært veldig engasjerte, som har ført til at rektor måtte ha en ekstra trekning for elever som hadde mer 
enn fem gullbilletter. De har delt ut vandrepokal – "Den gylne kalkulator". 17. mai-komiteen har delt ut is til klassene.  

• Høstplan: En ny lesemaraton planlegges. Premier til den med flest lodd. 

• 1. klasse kommende skoleår: Trinnet blir en sammenslåing av Ulveset og Skålevik. 50 elever totalt. To kontaktlærere fra Ulveset og én 
timelærer fra Skålevik.  

• Elever fra Skålevik: Fra august er 1. – 5. trinn fra Skålevik på Ulveset. Elever får med seg bøkene/læreverket fra skolen. Noe vil være ulikt fra 
Ulveset skole sine bøker, men det er ikke midler til nytt læreverk. Foreldrene ønsker at barna skal ha de samme lærerne som før, så klassene 
og lærerne fortsetter som de er. 6. og 7. trinn fra Skålevik går på Ågotnes i dag. Disse vil gradvis bli flyttet til Ulveset når paviljongene står 
klare. Rektor oppfordrer FAU fra høsten til å arrangere hyppige aktivitetskvelder, slik at ungene kan bli godt kjent på tvers av trinnene. 

• 7. trinn: Får 2000 kr fra FAU til avslutningsfest. De har avslutning tirsdag 17. juni. Hele 7. trinn skal til Tranevågen, ingen skal til Danielsen. 

• Skolenavn: "Storskolen" til høsten heter fortsatt Ulveset skole, og ikke «Nye Vestsio skule». 

• Natteravn: Tas opp igjen til høsten. 

• Elevrådet: Har meldt bekymring over stygg språkbruk blant elever – foresatte bes om å ta en samtale med barna sine hjemme.  



Side 2 av 3 
 

Sak 2: Evaluering 17. mai 

• Planlegging startet allerede i november. Korps ble booket i desember. 

• Økonomi: 81.000 kr i pluss, hvorav 70.000 kr av salget er fra loddbøker. 

• Aktivitetene og matprisene ble holdt lave på 17. mai, slik at alle kunne delta.  

• Komiteen fikk 20.000 kr i sponsormidler og 5.000 kr fra Sparebanken Vest. 

• Delte ut gratis bonger til familier som søkte om dette. 

• Slush-maskin var en hit – og det gikk nok litt ut over brussalget.   

• Sponsordrops kan brukes videre til FAU-arrangementer. 7. trinn får brusrestene til avslutningsfesten. Brusen står på FAU-rommet. 

• Alle elevene som hjalp til på 17. mai fikk godteri. 

• Forslag: Starte loddboksalg tidlig neste skoleår for å fylle klassekassene. 

 

Sak 3: Smarttelefon og sosiale medier v/ Sara Fältnäs 

• 1. trinn har hatt foreldremøte om felles kjøreregler for bruk av smarttelefon og sosiale medier. 

• Ønsker felles regler på tvers av trinn. 

• FAU oppfordres til å støtte kampanjen "En smarttelefonfri barndom". 

• Viktig å begynne med 1. klasse for å jobbe med felles retningslinjer. En fresh start.  

• Argumentasjon: Utsette bruk av smarttelefon til ungdomsskolen. Negativ påvirkning på barns hjerner, konsentrasjonsvansker, utenforskap, 
utfordringer med filming og sosiale medier. 

• Vedtak: FAU vedtar enstemmig å starte kampanje for 1. og 2. trinn. Gruppe settes ned med klassekontakt og FAU-representant. Sara holder 
gjerne i denne saken videre  
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Sak 4: Klage på kommunestyrets vedtak – Sak 037/25 

• Foreldre har utarbeidet klage på vedtaket om ny storskole på Skålevik. Opplever skole-prosessen som skuffende og lite inkluderende. 

• Klassekontakter og FAU-representanter kan gi tilbakemelding på klageutkastet innen tirsdag 3. juni.  

• Klagen sendes inn onsdag 4. juni, akkurat innenfor 3-ukers fristen.  

 

Sak 5: Forberedelse til folkemøte 

• Dato: Torsdag 5. juni kl. 19:30 

• Sted: Gymsalen 

• Trenger hjelp til rigging fra klokken 19.  

 

Sak 6: Neste møte (årsmøte 2024–2025) 

• Dato: Mandag 1. september kl. 19:30 

 

Sak 7: Eventuelt 

• Gymsalen om torsdagen er reservert for FAU. 

• Det er mye tomleie i gymsalen. FAU ønsker bedre oversikt over ledige tider. Forslag: Kan kontorpersonell ta ansvar for booking av gymsalen? 
Nettsiden er uoversiktlig og ofte vet man ikke hvem som har leid gymsalen. 

• Svømming: Mange skolebasseng blir stengt fra høsten, inkludert bassenget på Ulveset. Det er mulig Ulveset-elevene vil bli busset til Stranda 
skule for svømmeopplæring. Foreldre er bekymring for tidsbruk og bussutgifter, samt tapt undervisning på reisetiden. 

 

Takk for godt samarbeid dette skoleåret! 

Riktig god sommer 


